
1.Как выглядит твоя новая квартира? На каком она этаже? 2.Там есть плита?- Да. 3.Сколько комнат в квартире? – Две. 4.Взгляни. В спальне нет телевизор. 5.Его квартира на третьем этаже. – Замечательно. 6.В новой гостиной есть ковер? – Да, на полу. 7Это наш красивый дом. Давай войдем! 8.Рядом со спальней ванная. Над раковиной – маленькое зеркало. 

перевод
1. How your new apartment looks? On what it a floor? 2. There there is a plate? - Yes. 3. How many rooms in apartment? - Two. 4. Look. In a bedroom there is no TV. 5. Its apartment on the third floor. - it is remarkable. 6. In a new drawing room there is a carpet? - Yes, on a floor. 7Это our beautiful house. Give we will enter! 8. Near to a bedroom a bathroom. Over a bowl - a small mirror.


1 Меня зовут Саша. Я из Росси. У нас хорошая квартира на седьмом этаже многоэтажного дома. В квартире три комнаты. Моя любимая комната - спальня Она маленькая. Стены в ней желтые. В спальне диван, кресло, два стула и письменный стол с компьютером. Стол у окна. Диван и кресло – у стены,они оранжевого цвета. На стене большой плакат. Это мой любимый известный кино-герой – Человек-паук. Его зовут Питер Паркер. У меня много книг. Они в книжном шкафу в холле.


Перевод

1 My name is Sasha. I from Russia. At us good apartment on the seventh floor of the many-storeyed house. In apartment three rooms. My favourite room - a bedroom It small. Walls in it yellow. In a bedroom a sofa, an armchair, two chairs and a desk with the computer. A table at a window. A sofa and an armchair - at a wall, they of orange colour. On a wall the big poster. He/she is my favourite known film hero - the Spiderman. His name is Peter Parker. At me it is a lot of books. They in a book case in a hall.

2 Перед нами красивая вилла. В ней восемь комнат. На первом этаже находится гостиная. Она очень большая. Там есть камин и шесть кресел. Гостиная голубая. На стенах красивые картины. В комнатах большие окна. В доме четыре спальни и четыре ванные на втором этаже. На кухне огромная плита, холодильник, стол, стулья. Перед виллой красивый маленький сад. 



Переdод

2 Before us a beautiful country house. In it eight rooms. On the ground floor there is a drawing room. It’s  very big. There is a fireplace and six armchairs. A drawing room blue. On walls beautiful pictures. In rooms the big windows. In the house four bedrooms and four bathrooms on the second floor. On kitchen a huge plate, the refrigerator, a table, chairs. Before a country house a beautiful small garden.
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